
L'entrevista

XICS DE GRANOLLERS
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Pujadaaaaasss!!! Potttiiii!!! Tot allò que volíeu saber i mai us heu atrevit a preguntar! Us presentem la crònica
xic del més de Juliol amb aquests dos personatges de la Colla, ens hi llencem?

Com us vau conèixer?

Pujadas: Puc escoltar l'opinió del Poti?
Poti: Això ... ens remuntem a molts anys enrere .

Pujadas: Què entenem per conèixer-nos , és que hi ha moltes maneres de conèixer. ..

Poti: Quan vas arribar al Cervetó!?

Pujadas: Jo vaig arribar a tercer d'EGB ...

Poti: Des de tercer d'EGB però vam començar a interactuar a setè o vuitè.

Perquè vau decidir venir a la Colla?

Poti: Va ser culpa MEVA. Doncs resulta que es van fer uns tallers a les jornades culturals de l' escola; recordo

que hi havia l'Alícia ...

Pujadas: I en Ramon!!
Poti: Pels tallers es treien uns números que et permetien escollir a quin volies anar, però jo vaig tenir molta
mala sort i vaig treure dels últims números de manera que l'únic taller que quedava lliure era el de CASTELLS!!

Després de la "grata" experiència vaig convèncer als altres per anar a castells ...

I d'això quan fa?

Pujadas: Quan es va fer la primera torre de set ...

Poti: No, no ... jo hi vaig anar primer ... i després vau venir vosaltres ... , Tu, en Grau, en Serra, el Morme, etc.

Quin és el castell més gran que heu fet?

Pujadas: torre de vuit amb folre.
Poti: la torre de vuit amb folre i la meva primer torre va ser la mítica d'en Piques, que havia de col·locar-se
al meu costat però es va perdre ... Que em perdoni perquè no li agrada que ho comentem, ejem, ejem ...

Quin és el castell més difícil que heu fet?

Poti: El tres de set per sota sobretot perquè el cantava.

Pujadas: I jo el tinc entravessat!!
Poti: A més, a mi no m'agrada i no et queixis perquè jo l'havia de cantar!

Quin record teniu dels vostres primers dies a la colla?

Poti: Els meus records no són massa bons ja que em va costar una mica relacionar-me amb la gent de la colla
durant els primers dies ... i anys; més del que m'esperava. Però amb el temps, cal dir-ho, la relació ha millorat.
Pujadas: A mi no. De fet recordo que el primer dia que vaig venir es feien castells per celebrar que l'equip
d'handbol (em sembla recordar) havia guanyat i hi havia molt bon rotllo. A més jo ja coneixia gent, el Cèsar,
que anava a classe amb el meu germà i, en general m'ho vaig passar molt bé.

Què li diríeu a la gent perquè s'engresqués a fer castells?

Poti: El tema principal per a guanyar adeptes és vendre els castells com a una activitat social que permeti
conèixer gent, fer activitats, erc..

Pujadas: Completament d'acord amb el Poti però té l'inconvenient que és difícil d'entrar a la Colla i els
primers mesos i anys costa una mica.

A què us dediqueu?
Poti: Fàcil, molt facil: fins dijous passat (dia 19 de juny) estava estudiant Enginyeria Tècnica Agrícola. Dijous
vaig entregar el projecte final de carrera i ellO de juliol el presento de manera que dins de poc espero
començar a treballar.

Pujadas: Està negre, negre. Estic estudiant Biologia i de tant en tant treballant del que sigui per treure'rn
unes peles. L'any vinent començaré a estudiar Filosofia. Dues carreres amb molt futur, com podeu veure!!!

Ah, i també estudiaré l'Esperanto i el Basc.

(Continua a la pàgina següent)
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